
Styremøte i linjeforeningen Nabla
Dag/dato: 13.08
Tid: 08:15
Sted: R40
Tilstede: Elise, Emilie, Liva, Hedda, Solveig, Simen, Benjamin, Postkom
Forfall: Herman

Saksnr. Sak Ansvarlig

1 Godkjenning av dagsorden Alle

3 Orienteringssaker Alle
RRT fra stillingene
Leder: Har hatt litt kontakt med fakultetet ila sommerferien og lagt til rette for Welcome Week for
utvekslingsstudenter! Nå er det påmeldt 28 stk, og blir sannsynligvis flere også. DGI-påmelding er lagt ut nå. Mye
som skal fikses fremover, så vi må lage en plan.Ellers er fadderperioden igang nå og det er så gøy!!!

Nestleder: Godt å være tilbake, for det meste fadderperiode

Faddersjef/sekretær: Fullt kjør med fadderperiode!!🥵

Økonomiansvarlig:
Bedriftskontakt:

Arrangementssjef: sommeren har gått til immballet, som sakte men sikkert begynner å komme seg!

Koordinator:gøy å se alle igjen!! Fult kjør med fadderuke, styrelivet og innflytting <33

Blestesjef: digg å være tilbake

Ølbryggerlauget Hedda
Et par komponenter planlegger å starte opp driften av Ølbryggerlauget igjen!

Kjøleskapet Simen [3]
Omega verksted henter det gamle kjøleskapet, og nytt er på vei.

4 Saker Alle
Integreringen Emilie
Konfidensielt

Styrevors Alle
Ikke relevant
Takeover på styret sin instagram Elise

DGI
Ridderorden for komponenter som har lagt inn en ekstraordinær innsats for linjeforeningen. Nominasjoner skal
drøftes av styret, og begrunnelser må skrives, så vi må sette av tid til dette før immatrikuleringsballet. Vi ønsker å
invitere et medlem av DGI til å bli med på dette møtet.

Baneleie ReVen Hedda
Reven ønsker å ha fotballtrening for nye komponenter! De kan bruke midlene de fikk fra SiT til å betale for
eventuell baneleie.



Pantepenger Benjamin
Økonomiansvarlig tar en prat med kjellerstyret for å avklare om pantepengene skal settes inn i banken, eller
beholdes som kontanter.

Bildet av styret på nabla.no? Solveig
Elise fikser bilde til styret sin side på nabla.no

Sympa - filtrere mails Solveig
Skal se på muligheten til å benytte NTNU sin enkel samhandling for å håndtere mails.

Auksjonskveld Solveig
Vi ønsker å prøve å få til auksjonskveld neste år også! Diskuterte at det kan være en tanke å prøve å få slått dette
sammen med HC, dersom de er interessert i dette.

x Eventuelt Alle
Lommelerke
Lommelerke-slipp + merch for nye studenter: på infomøtet

xx Fremover Alle
● Fadderuke!

xxx Kritikk av møtet Alle
● Skriv inn her

xxxx Workshop ! 09:45 ! Alle


